

**2018-2019 年度中一註冊程序**

**Procedure of S.1 Admission 2018-2019**

# 2018-2019 年度中一註冊程序

1. 呈交入學註冊證 (正本)，並核對有關資料
2. 填寫學生資料表格 (不得攜離本校)，並貼上最近的護照相片一張
3. 交回已填妥之學生資料表格及下列文件：
  - a. 香港出生證明書、香港身份證或載有本港永久居民身份和出生日期的證明文件(正本及影印本) ；
  - b. 小六下學期成績表(正本及影印本)；
4. 領取註冊通告，請細閱內容；
5. 購買暑期作業(可即時購買或日後自行到書局購買)；
6. 交回《選擇中學中文科教學語言諮詢》回條；
7. 到雨天操場購買夏季校服(可即時購買或日後自行到校服公司購買)
8. 完成註冊，請於7月17日回校進行《香港學科測驗》。

# **Procedure of S.1 Admission 2018-2019**

1. Submit the Admission Slip
2. Fill in the Student Record Form in the room and paste a recent passport-sized photo on the form
3. Finish the Student Record and hand it in with the following documents:
  - a. HK Birth Certificate, HKID Card or other documentary evidence showing Permanent Resident status in HK and the date of birth for verification
  - b. The latest school reports
4. Collect and READ the Admission Notice
5. Purchase the Summer Workbooks
6. Hand in the Reply Slip for “Consultation on the Teaching Medium of the Chinese Language 2018 – 2019”
7. Purchase the Summer School Uniform in the Covered Playground
8. Once admission is completed, please attend the “Pre-Secondary One Hong Kong Attainment Test 2018” on 17<sup>th</sup> July 2018